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PROTOKÓŁ NR 8/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 8 lipca 2024 r. 

W dniu 8 lipca 2024 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się VIII 
posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Grzegorz Bogacz – przewodniczący Zarządu 
2. Tadeusz Teterus – członek Zarządu, 
3. Bolesław Chwarścianek – członek Zarządu, 
4. Zbigniew Maćkowiak – członek Zarządu. 

oraz Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, naczelnicy i pracownicy wydziałów w Starostwie Powiatowym 
w Czarnkowie. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta Grzegorz Bogacz powitał zebranych i tym samym rozpoczął VI posiedzenie Zarządu stwierdzając, 
iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu (nieobecna: pani Izabela Bobińska). 
Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia, stanowiący załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu: 

1. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na utworzenie oddziału 
Branżowej Szkoły I stopnia o liczebności mniejszej niż przyjęta w organie prowadzącym   
w latach ubiegłych, 

2) informacja na temat naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 
Czarnkowsko-Trzcianecki na rok szkolny 2024/2025, 

3) prośba Simon Nowak Stomatologia o wyrażenie zgody na prowadzenie działalności komercyjnej 
w gabinecie stomatologicznym zlokalizowanym w ZS w Czarnkowie. 

2. Sprawy z zakresu architektury i budownictwa: 

1) uzgodnienie lokalizacji linii kolejowych w ramach projektu pn.: „Dostosowanie stacji Krzyż Wlkp. 
do parametrów sieci bazowej TEN-T” dla linii kolejowych nr 203 i 351. 

3. Sprawy z zakresu finansów: 

1) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2024 rok. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku posiedzenia? 
Wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono, wobec czego porządek obrad został przez 
członków Zarządu przyjęty. 

Ad.1 
Sprawy z zakresu edukacji: 

1) wniosek Dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na utworzenie oddziału 
Branżowej Szkoły I stopnia o liczebności mniejszej niż przyjęta w organie prowadzącym w latach 
ubiegłych 

Zarząd  zapoznał się z pismem Dyrektora Zespołu Szkół  w Krzyżu Wlkp. (zał. nr 3) o wyrażenie zgody na 
utworzenie oddziału Branżowej Szkoły I stopnia o liczebności mniejszej niż przyjęta w organie 
prowadzącym w latach ubiegłych.  

Dyrektor w swym piśmie informuje, że w związku z demograficzną zapaścią w porównaniu z latami 
ubiegłymi, nie ma możliwości zastosowania kryteriów w sprawie naboru na rok szkolny 2024/2025, 
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obowiązujących w latach wcześniejszych. W roku szkolnym 2023/2024 w gminie Krzyż Wlkp. szkołę 
podstawową opuściło tylko 24 absolwentów. Zespół Szkół w Krzyżu Wlkp. ze względu na uwarunkowania 
geograficzne i szkoły sąsiadujące w promieniu 14 kilometrów był świadomy trudności, dlatego 
zrezygnowano z naboru do Technikum i przyjmowano podania wyłącznie do Branżowej Szkoły I stopnia. 
Aktualnie podań pierwszego wyboru jest 13. Jak podkreśla Dyrektor istnieje realna szansa na to, że 
pojawią się kolejne. Zgodnie z przedłożoną symulacją kosztów oddział taki bilansuje się i nie generuje 
żadnych dodatkowych kosztów. 

Zarząd rozpatrzył powyższy wniosek pozytywnie. 

2) informacja na temat naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 
Czarnkowsko-Trzcianecki na rok szkolny 2024/2025 

Zarząd zapoznał się z informacją dotyczącą naboru do pozostałych szkół ponadpodstawowych 
prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki na rok szkolny 2024/2025 (zał. nr 4). Sytuacja w tym 
roku jest specyficzna z uwagi na niewielką liczbę absolwentów szkół podstawowych, w związku z czym 
Zarząd szczegółowo przeanalizował propozycje poszczególnych szkół dotyczących planowanej liczebności 
oddziałów: 

- Liceum Ogólnokształcące w Trzciance poinformowało o złożonych 10 podaniach pierwszego wyboru, 
jednocześnie prosząc Zarząd o wyrażenie zgody na uruchomienie oddziału o liczebności mniejszej niż 
przyjęta w organie prowadzącym w latach ubiegłych.  

Zgodnie z symulacją kosztów, utworzenie takiego oddziału niosłoby za sobą skutek finansowy 
w wysokości 64 tys. zł rocznie, które powiat musiałby dołożyć ze swojego budżetu. Wobec 
powyższego Zarząd nie wyraził zgody na utworzenie oddziału. 

- Liceum Ogólnokształcące w Czarnkowie – Zarząd wyraził zgodę na utworzenie klasy pierwszej 
o liczebności 20 uczniów z przedmiotami rozszerzonymi: j. angielskim, matematyką oraz geografią. 

- Zespół Szkół im. J. Nojego w Czarnkowie – w odniesieniu do zaproponowanych rozwiązań Zarząd 
podjął następujące decyzje: 

1. W zakresie Szkoły Branżowej I stopnia – Zarząd zaakceptował zaproponowane rozwiązania, 
mając nadzieję, że nabór do klasy Id zostanie zamknięty liczbą 24 uczniów. 

2. W zakresie Technikum – Zarząd proponuje 3 warianty rozwiązania: 

- Wariant I - najrozsądniejszym rozwiązaniem byłoby, aby zamknąć nabór do tej szkoły 
– 1 klasą łączoną w zawodzie technik logistyk i technik mechanik – uzupełniony 
ewentualnie osobami z technika ekonomisty, które chciałyby ewentualnie uczyć się 
w jednym z tych dwóch zawodów – klasa taka mogłaby liczyć np. maks. 32-35 osób. 

- Wariant II to uruchomienie jednego oddziału liczącego 36 osób, kształcącego w 3 
zawodach (wariant kosztowniejszy). 

- Wariant III – to proponowany przez dyrektora nabór do 2 oddziałów w 3 zawodach 
i prowadzenie rekrutacji uzupełniającej, która doprowadziłaby do sytuacji, w której 
na dzień 1 sierpnia 2024 r. powstałyby w szkole 2 oddziały liczące po 24 osoby – jest 
to wariant najbardziej ryzykowny, za który bierze w pełni odpowiedzialność dyrektor 
szkoły. 

- Zespół Szkół im. H. Sienkiewicza w Trzciance – Zarząd wyraził zgodę na utworzenie jednego oddziału 
Technikum o liczebności nie mniejszej niż 17 osób w zawodzie technik hotelarstwa oraz dwa oddziały 
Branżowej Szkoły I stopnia liczące po 28 uczniów, zgodnie z informacją zawartą we wniosku. 

- Zespół Szkół Technicznych w Trzciance – Zarząd proponuje rozważenie następujących wariantów: 

- Wariant I- najrozsądniejszym rozwiązaniem byłoby aby zamknąć nabór  – 1 klasą 
łączoną kształcącą w 3 zawodach: technik pojazdów samochodowych, technik 
informatyk i technik spedytor – razem 35 osób.  Takie rozwiązanie byłoby najbardziej 
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odpowiednim, gdyż pozwoliłoby zabezpieczyć ewentualne spadki liczby uczniów 
w trakcie edukacji, które zapewne będą miały miejsce. 

- Wariant II – nabór do 2 oddziałów, 1 oddział łączony złożony z zawodu technik 
pojazdów samochodowych i technik informatyk – liczący 24 osoby i drugi oddział 
złożony z 19-20 uczniów kształconych w jednym zawodzie – technik spedytor. W tym 
przypadku pozostałoby przekonanie kandydatów na uczniów z zawodu technik 
architektury krajobrazu do pozostałych 3 zawodów. Wariant ten wydaje się 
najbardziej optymalnym. 

- Wariant III - akceptacja propozycji dyrektora szkoły – to jest nabór do 2 oddziałów  
w 4 zawodach i prowadzenie rekrutacji uzupełniającej, która doprowadziłaby do 
sytuacji  w której na dzień 1 sierpnia 2024 powstały by w szkole 2 oddziały liczące po 
24 osoby, wariant najbardziej ryzykowny za który bierze w pełni odpowiedzialność 
dyrektor szkoły. 

3) prośba Simon Nowak Stomatologia o wyrażenie zgody na prowadzenie działalności komercyjnej 
w gabinecie stomatologicznym zlokalizowanym w ZS w Czarnkowie 

Zarząd zapoznał się z pismem Simon Nowak Stomatologia (zał. nr 5) w sprawie udzielenia zgody na 
prowadzenie działalności komercyjnej w gabinecie stomatologicznym zlokalizowanym w Zespole Szkół im. 
Józefa Nojego w Czarnkowie, w którym świadczone mają być usługi w ramach Narodowego Funduszu 
Zdrowia. Jak podkreśla wnioskodawca ilość świadczeń komercyjnych nie przewyższy świadczeń 
gwarantowanych przez NFZ, miałyby być one jedynie kompleksowym uzupełnieniem usług 
stomatologicznych. 

Zarząd Powiatu odniósł się do wniosku negatywnie, wyrażając gotowość do powrotu do rozmów w tym 
temacie, jeżeli usługi w ramach NFZ zostaną zakontraktowane i będą one zgodne z oczekiwaniami. 

Ad. 2 
Sprawy z zakresu architektury i budownictwa: 

1) uzgodnienie lokalizacji linii kolejowych w ramach projektu pn.: „Dostosowanie stacji Krzyż Wlkp. do 
parametrów sieci bazowej TEN-T” dla linii kolejowych nr 203 i 351 

Zarząd przystąpił do zaopiniowania lokalizacji linii kolejowych w ramach projektu pn.: „Dostosowanie 
stacji Krzyż Wlkp. do parametrów sieci bazowej TEN-T” dla linii kolejowej nr 203 od km 234+835 do km 
240+450 oraz linii kolejowej nr 351 od km 79+123 do km 87+821. 

W dniu 19.06.2024 r. w wnioskiem o wydanie opinii wystąpiła spółka Egis Poland Sp. z o. o. ul. Marynarska 
15, 02-674 Warszawa działająca w imieniu PKP S.A.  

Zarząd postanowił pozytywnie zaopiniować lokalizację w/w linii kolejowych. Postanowienie w powyższej 
sprawie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3 
Sprawy z zakresu finansów: 

1) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2024 rok 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2024 r. 

Dokonuje się następujących zmian: 

Po stornie dochodowej: 

Na podstawie pism Wojewody Wielkopolskiego Nr FB-I.3111.204.2024.7, FB I.3111.205.2024.7 dokonuje 
się zmiany planu dotacji celowych na 2024 rok. 

- Dział 700, rozdział 70005 § 2110 - zwiększenie o kwotę 42.700,00 zł - środki na sporządzenie 
operatów szacunkowych w celu aktualizacji opłaty rocznej z tytułu użytkowania wieczystego 
i trwałego zarządu oraz na zaspokajanie roszczeń byłych właścicieli mienia przejętego przez Skarb 
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Państwa i jednostki samorządu terytorialnego. Zmiana zostanie uwzględniona w planie Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

- Dział 754, rozdział 75411 § 2110 - zwiększenie o kwotę 543.300,00 zł - środki na uposażenia 
i nagrody uznaniowe funkcjonariuszy PSP. Zmiana zostanie uwzględniona w planie Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie. 

Po stronie wydatkowej: 

W ramach planowanych wydatków Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie zwiększa się 
o 5.780,79 zł planowaną dotację na realizację porozumienia pomiędzy Gminą Trzcianka a Powiatem 
Czarnkowsko-Trzcianeckim w zakresie współfinansowania kosztów zatrudnienia Prezesa Zarządu Oddziału 
Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance oraz kosztów pomieszczenia i urządzeń technicznych. 
Ostateczna kwota dotacji dla Samorządu Trzcianki wynosi 28.896,70 zł. Zmiany w Wieloletnich 
Przedsięwzięciach dotyczące poz. 1.3.1.3 - „Współfinansowanie kosztów zatrudnienia Prezesa Zarządu 
Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance oraz kosztów pomieszczeń i urządzeń 
technicznych” wprowadzone zostaną na najbliższej Sesji Rady Powiatu. 

Dokonuje się przeniesienia planowanej kwoty 3.884,00 zł na realizację praktycznej nauki zawodu 
prowadzonej w formie praktyk zawodowych, pomiędzy Zespołem Szkół w Krzyżu Wlkp. na rzecz Zespołu 
Szkół w Czarnkowie. 

Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami w ramach 
działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę w uchwale 
budżetowej w następujących jednostkach budżetowych: 

- Starostwo Powiatowe w Czarnkowie,  

- Zespół Szkół Specjalnych w Gębicach 

W związku z powyższym przystąpiono go głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej powiatu na 2024 tok – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 30/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu 

Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, które odbyło się w dniu 3 lipca 2024 r., nie wnosząc 
żadnych uwag. 

Ad. 5  
Sprawy różne. 

W sprawach różnych Zarząd zapoznał się z opinią prawną (zał. nr 8) dotyczącą uchwały Nr 749/2023 
Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 28 grudnia 2023 r. W drodze w/w uchwały Zarząd 
wyraził zgodę na zawarcie umowy najmu części pomieszczenia o powierzchni 30 m2 znajdującego się 
w budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance przy ul. Fabrycznej 1 w Trzciance. 

Zgodnie z art. 43. ust 2 pkt 3 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (Dz.U. 
z 2023 r. poz. 344 ze zm.) jednostka organizacyjna ma prawo do oddania nieruchomości lub jej części 
w najem, dzierżawę albo użyczenie na czas nie dłuższy niż czas, na który został ustanowiony trwały zarząd, 
z równoczesnym zawiadomieniem właściwego organu i organu nadzorującego, jeżeli umowa jest 
zawierana na czas oznaczony do 3 lat lub za zgodą tych organów, jeżeli umowa jest zawierana na czas 
oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, jednak na okres nie dłuższy niż czas, na który został 
ustanowiony trwały zarząd; zgoda jest wydawana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas 
oznaczony strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
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Zarząd Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na dzisiejszym posiedzeniu, na podstawie sporządzonej przez 
radcę prawnego opinii prawnej, w sprawie wyrażenia zgody na wynajem pomieszczenia znajdującego się 
w budynku Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Trzciance, z przeznaczeniem na zorganizowanie biura 
poselskiego uznał, że powyższa Uchwała podjęta na podstawie art. 32 ust. 2 pkt 3 ustawy o samorządzie 
powiatowym, stanowiącym iż do zadań zarządu powiatu należy w szczególności gospodarowanie mieniem 
powiatu, pozostaje w korelacji z przepisami art. 24 ustawy z dnia 9 maja 1996 roku o wykonywaniu 
mandatu posła i senatora (Dz. U. z 2024 roku , poz. 907) stanowiącym, iż organy administracji rządowej 
i samorządu terytorialnego są obowiązane udzielić posłom i senatorom wszechstronnej pomocy 
w wykonywaniu ich funkcji.  Jednakże przepisem szczególnym do wyżej wymienionego jest art. 86 ust. 
Ustawy z dnia 14 grudnia 2026 roku prawa oświatowego stanowiący, że w szkole i placówce oświatowej 
mogą działać stowarzyszenia i inne organizację, których celem jest wspieranie działalności wychowawczej, 
opiekuńczej, dydaktycznej, z wyjątkiem partii i organizacji politycznych. Działalność biura poselskiego 
wiąże się z działalnością partyjną. Stwierdzić należy, że wyrażenie zgody na funkcjonowanie biura 
poselskiego narusza przepisy prawa oświatowego, bowiem Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna 
w Trzciance jest placówką systemu oświaty. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowania nad podjęciem chwały  w sprawie uchylenia Uchwały nr 
749/2023 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie: 
wyrażenia zgody na wynajem części pomieszczenia znajdującego się w budynku Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Trzciance – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 31/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 8 lipca 2024 r. zakończono.  

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 

Podpisy członków Zarządu:                                                                                

Grzegorz Bogacz  …………………....................... 

Tadeusz Teterus …......................................... 

Bolesław Chwarścianek ................................. 

Zbigniew Maćkowiak .................................... 

 


